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                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XXX//2009 

                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

              odbytej w dniu 26 lutego 2009r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

                                                            w Kozienicach              

 

 

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył   

S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 

Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, Posła na 

Sejm RP Ziemi Kozienickiej Pana Czesława Czechyrę,  zaproszonych Gości  oraz 

wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

uczestniczy 20  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi 

qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

  Zanim realizacja porządku obrad zabrał głos Prezes Związku Niewidomych Koło 

 w Kozienicach Pan Jan Żuchowski.  

Prezes podziękował za zaproszenie na Sesję oraz za umożliwienie mu zabrania głosu.  

W imieniu swoim i Zarządu Organizacji prosił Radnych o przekazanie 1% kwoty podatku 

dochodowego – na Związek Niewidomych ( ustawa o podatku dochodowym od osób 

fizycznych oraz ustawa o pożytku publicznym i wolontariacie dają taką możliwość).    

Przedstawił krótko plan Koła na 2009r. oraz wspomniał o potrzebach organizacji.  

Kończąc swoją wypowiedź życzył Radzie Miejskiej owocnych obrad.  

   

    W związku z ograniczonym czasem Posła na Sejm RP Pana Czechyry Czesława  

- Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby ci Radni, którzy mają pytania 

do Posła RP - mogą je zadać teraz. 

 

W związku z powyższym głos zabrali: 

 

Radny Pan Mirosław Markiewicz nawiązał do ważnego problemu jakim jest 

ogólnoświatowy kryzys. Zapytał – jak na szczeblu Rządu, Sejmu widzi się sprawę pomocy 

samorządom, jakie mechanizmy winny być uruchomione?      

 Czy  z punktu widzenia Posła nasz Samorząd winien się zająć tym tematem, jakie kroki 

powinien podjąć w związku z kryzysem, chodzi o przeciwdziałanie kryzysu, jak pomagać 

przedsiębiorcom , aby zachować miejsca pracy. 

Prosił o sygnalizowanie tego tematu – jakimi drogami można przeciwdziałać skutkom 

kryzysu? 

  W odpowiedzi na powyższe Poseł Pan Czesław Czechyra poinformował, że Rząd podejmuje 

działania, aby złagodzić skutki tego kryzysu. Dodał, iż pewną rolę w tej kwestii odgrywają 

Media, które nakręcają negatywne emocje, przeciętny człowiek traci wiarę, aktywność itd. 

Priorytetem Rządu jest podejmowanie działań, które będą chronić ludzi.  

Jeżeli będzie wiedział więcej o konkretnych decyzjach Rządu – jak pomóc samorządom  

w tej kwestii- przekaże informacje na bieżąco.     

 

Radna Pani Ziółek Grażyna  zapytała – Czy Pan Poseł ma informacje na temat sprzedaży  

Elektrowni „Kozienice” S.A. Grupa Enea? 

Pan Poseł poinformował, iż na dzień dzisiejszy nie zna szczegółowo planów sprzedaży Enei. 
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Dodał, iż jutro będzie poważna rozmowa w Elektrowni, temat będzie omawiany na 

spotkaniu ze Związkami Elektrowni oraz z innymi zainteresowanymi stronami. 

  

Radny Pan Kuźnar Stanisław zapytał – czy Pan Poseł jest w stanie pomóc w kwestii zmiany 

lokalizacji wybudowanego już masztu stacji bazowej telefonii komórkowej na działce 

 nr 3621/2 przy ulicy Radomskiej,  umożliwiającego szybki dostęp do internetu za pomocą 

sieci bezprzewodowej. Zdaniem Radnego oraz okolicznych mieszkańców zlokalizowanie 

stacji w tym miejscu grozi niebezpiecznym  promieniowaniem . Budowa masztu w takiej 

odległości od budynków budzi niepokój mieszkańców. 

 

Poseł RP Pan Czesław Czechyra odpowiedział, iż kwestia ta nie leży w jego kompetencji, nic 

nie może konkretnego zrobić, wszelkie decyzje zapadają tu na miejscu. Może tylko 

dyskutować i zasięgać opinii w tej sprawie. 

  

   Innych pytań Radni nie zgłosili. 

 

    Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda podziękował Posłowi RP 

za udział w tej części Sesji.  

  

    Następnie przystąpiono do realizacji porządku obrad.  

 

    Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował zmiany do porządku 

Sesji polegające na wprowadzeniu następujących projektów uchwał o nr roboczym  

15, 16 tj.: 

- w sprawie zatwierdzenia do realizacji Projektu systemowego „IMPULS” zgodnie z umową 

ramową nr UDA-POKL.07.01.01-14-138/08/-00 w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki 2007 –2013. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na realizację oraz ustanowienie zabezpieczenia Finansowego 

na realizację projektu finansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego. 

 

Projekty uchwał o nr roboczym 15, 16 były omawiane na posiedzeniu Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz na naradzie korekcyjnej u Burmistrza Gminy. 

Projekty uchwał zostały omówione i wyjaśnione przez:  Dyrektor Wydziału Polityki 

Społecznej Panią Lucynę Malec i Kierownika M-G Ośrodka Pomocy Społecznej Panią  

Halinę Grudzień.    

 

   Powyższe projekty uchwał, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych zostały 

wprowadzone pod obrady Sesji bez uwag – jednogłośnie. 

Głosowanie odbyło się oddzielnie nad każdą z wymienionych powyżej propozycji.  

 

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda  przypomniał, że 

porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco:  

  
1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

    4.1.- przyjęcia planu pracy Sesji, Komisji Rewizyjnej oraz  Komisji stałych Rady Miejskiej 

          w Kozienicach na 2009 rok,   
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    4.2.- zmian w budżecie gminy Kozienice  na 2009 rok, 

    4.3.- utworzenia dodatkowego obwodu głosowania w wyborach do Parlamentu 

           Europejskiego, 

   4.4.-przyznania Burmistrzowi dodatkowego wynagrodzenia rocznego, 

   4.5.-wyrażenia zgody na sprzedaż gruntów w przetargu nieograniczonym, 

   4.6.-wyrażenia zgody na zamianę gruntów, 

   4.7.-wyrażenia zgody na nabycie gruntów do zasobu mienia komunalnego, 

   4.8.- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy lokalu użytkowego, 

   4.9.-wyrażenia zgody na przekazanie w formie aportu gruntów pod oczyszczalnię ścieków 

          w Cudowie dla KGK Spółka z o.o., 

  4.10.-maksymalnej liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Gminy  

          Kozienice, warunków sprzedaży i ich usytuowania, 

  4.11.-uchylająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad przyłączenia się użytkowników do 

         gminnej sieci wodociągowo-kanalizacyjnej na terenie Gminy Kozienice, 

  4.12.-wyrażenia zgody na przekazanie w formie aportu urządzeń infrastruktury technicznej  

          dla KGK Spółka z o.o., 

  4.13.-zatwierdzenia regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół podstawowych  

          i gimnazjów, 

  4.14.-zasad przyznawania środków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli placówek 

          oświatowych. 

4.15.-   w sprawie zatwierdzenia do realizacji Projektu systemowego „IMPULS” zgodnie z     

umową ramową nr UDA-POKL.07.01.01-14-138/08/-00 w ramach Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki 2007 –2013, 

4.16.- - w sprawie wyrażenia zgody na realizację oraz ustanowienie zabezpieczenia 

Finansowego na realizację projektu finansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2008.     

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Wolne wnioski i informacje.  

8. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z 

Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 

porządku obrad? 

 

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  

 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności  

20 Radnych bez uwag – jednogłośnie.       

 

Ad. 2. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 

 

Protokoł Nr XXIX/2008 z dnia 30 grudnia 2008r. został przyjęty bez zastrzeżeń. 

 

Ad. 3. 

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 

 

Radny Pan Jaworski Henryk interpelował w sprawie: 

- doświetlenia chodnika przy ulicy Głowaczowskiej, 
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- zmiany przeznaczenia terenów leśnych pomiędzy ulicą Warszawską a Zdziczów za 

Zespołem Szkół Zawodowych pod budownictwo mieszkaniowe z zachowaniem zadrzewień. 

( czy istnieje taka możliwość? ) 

 

Radna Pani Ziółek Grażyna zapytała – w którym miejscu jesteśmy w sprawie 

przekształcenia SP ZOZ „Przychodnie Kozienickie” ? Strony zainteresowane czekają na 

działanie Burmistrza. 

 

Radny Pan Kapusta Marek nawiązał  do zmiany Ustawy o swobodzie działalności 

gospodarczej, która wchodzi w życie od 1 kwietnia br. W związku z tym zapytał – czy będzie 

obwiązywać zasada załatwienia wniosku tzw. „ jedno okienko” 

 ( załatwienie - zarejestrowanie firmy w jednym miejscu)? 

Jak Urząd jest do tego przygotowany, czy trzeba zwiększyć zatrudnienie?    

 

Radny Pan Pawlik Krzysztof zapytał: 

- Kiedy będzie opracowany projekt wodno-kanalizacyjny w ulicy  Sosnowej i ulicy 

Kochanowskiego? 

- Kiedy zostaną zlikwidowane zastoiny wody na ulicy Kochanowskiego koło „Giewontu”? 

- Kiedy zostaną poszerzone zatoki parkingowe przy domu handlowym  „Turysta” ? 

 

Radny Pan Kuźnar Stanisław nawiązał do zebrania Komitetu Osiedlowego nr 4 

 w Kozienicach, jakie  miało miejsce w dniu 16.02.2009r. w Świetlicy Mieszkaniowej, które 

zostało przerwane na skutek protestów mieszkańców w sprawie budowy stacji bazowej 

telefonii komórkowej.  

Zapytał Burmistrza Gminy o termin kolejnego spotkania z mieszkańcami. 

Nawiązał również do sposobu umieszczania ogłoszeń, plakatów.  

W związku z tym zapytał  – w jaki sposób Burmistrz Gminy zamierza egzekwować  

umieszczania ogłoszeń, plakatów - na drzewach? 

W związku z zaniepokojeniem mieszkańców zapytał z czego wynikają podwyżki ciepła 

oraz  kiedy będzie opracowana koncepcja modernizacji ciepłownictwa? 

     

Radny Pan Marek Kuźmiński interpelował w sprawie doświetlenia przejść dla pieszych na 

drogach krajowych. Prosił o podjęcie działań w tym zakresie, aby na przyszły rok te 

przejścia były doświetlone oraz dokonanie przecinki koron drzew przy przejściach dla 

pieszych.  

Nawiązał również do kwestii zmian w obszarach Natura 2000 na terenie gminy Kozienice  

( ochrona ptaków )  

 

Radny Pan Andrzej Gogacz zapytał: 

 - Czy remont chodnika przy ulicy Hamernickiej  jest planowany do wykonania? Jaki jest 

zakres planowanego remontu? 

- Jak Burmistrz widzi problem rozwiązania dojazdu do garaży ( obok „Górki Starzyka”)? 

Jak wygląda ta kwestia w dalszej perspektywie? 

 

Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał - - kiedy dostaniemy plan wydatków 

inwestycyjnych KCKRiS na rok 2009? 

 

 Nawiązał do  pisma  Prezesa Zarządu Stadniny Koni w Kozienicach,  informującego  

 o zamiarze sprzedaży nieruchomości gruntowej, oznaczonej nr działki 5/38 ( boiska 

sportowe przy ulicy Wiślanej i Jeziornej w Kozienicach). Działka ta zgodnie z Uchwałą 
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Rady Nr XXIV/312/2008r.  została przez gminę wydzierżawiona na 10 lat. Zdaniem 

Radnego Burmistrz powinien podjąć stosowne decyzje w tej sprawie.    

 

Radny Pan Mariusz Ptaszek zapytał – czy gmina planuje wykonanie miejsc 

umożliwiających parkowanie rowerów – parkingi? 

 

  Ad. 3.  

    Zanim projekt uchwały o nr roboczym 1, Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił 

poprawkę do proponowanej tematyki sesji na rok 2009 ,  aby w II kwartale punkcie 6  

dopisać „KCKRiS” 

Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – 

jednogłośnie. 

  

  Po czym  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia  planów pracy Sesji Rady Miejskiej, 

Komisji Rewizyjnej oraz Komisji stałych Rady Miejskiej na rok 2009 z uwzględnieniem 

przyjętej powyżej poprawki  przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz 

Prawda. 

Projekt uchwały w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty bez uwag – 

jednogłośnie. 

 Uchwała Nr XXX/360/09 w załączeniu do protokołu. 

 

  Przed głosowaniem projektu uchwały o nr roboczym 2 Pani Dorota Galińska -Skarbnik 

Gminy zgłosiła i omówiła poprawkę. Zmiana, którą się proponuje jest związana z projektem 

uchwały o nr roboczym 15 , gdzie w § 1 podnosi  się planowane dochody.    

Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – 

jednogłośnie.   

 

Kolejne projekty uchwał przedstawił  Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka: 

  

- Całość uchwały o nr roboczym 2 -  po zmianie w sprawie wprowadzenia zmian w 

budżecie gminy na 2009r. 

W dyskusji nad powyższym projektem uchwały zwrócono szczególnie  uwagę na: 

§ 5 – Dochody i wydatki związane z realizacją zadań wykonywanych na podstawie 

porozumień /umów/ między jednostkami samorządu terytorialnego w 2009r. 

( dział 600 – Transport i łączność )   

Radnych interesowało jakie drogi, chodniki będą wykonane z udziałem tych środków  

oraz szczegółowy zakres prac na kwotę 500.000zł. 

Zdaniem Radnego Pana  Kużnara  Stanisława większość inwestycji skupia się poza 

miastem, ubolewa, że nie równomiernie planuje się takie inwestycje. 

Wyjaśnień w tej sprawie udzielił Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka oraz  Dyrektor 

Wydziału Inwestycyjnego Pan Piotr Szafran.     

  Po czym przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały o nr roboczym 2 j.w.   

 

 Projekt uchwały z uwzględnieniem powyższej, przyjętej poprawki został przyjęty w 

głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr XXX/361/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie utworzenia dodatkowego obwodu głosowania w wyborach do Parlamentu 

Europejskiego 
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Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/362/2009 w załączeniu do protokołu. 

        

- Projekt uchwały w sprawie przyznania Burmistrzowi Gminy Kozienice dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda .   

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/363/2009w załączeniu do protokołu.  

     

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kozienice, położonej w Kozienicach 

przy ulicy Modrzewiowej . 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/364/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Kozienice na inną nieruchomość w Kozienicach przy ulicy Słonecznej   

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/365/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 

nieruchomości położonej w Woli Chodkowskiej Gmina Kozienice  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/366/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy lokalu 

użytkowego stanowiącego własność Gminy Kozienice będącego w trwałym zarządzie 

Kozienickiego Centrum Kultury, Rekreacji i Sportu im. Bogusława Klimczuka 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/ 367/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie podniesienia kapitału zakładowego Kozienickiej Gospodarki Komunalnej 

spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Kozienicach  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/368/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie liczby punktów, zasad usytuowania oraz warunków uzyskiwania zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

przy pięciu głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 Radnych. 

Uchwała Nr XXX/369/2009 w załączeniu do protokołu. 
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- uchylająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad przyłączenia się użytkowników do 

gminnej sieci wodociągowo-kanalizacyjnej na terenie Gminy Kozienice   

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/370/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Kozienickiej  

Gospodarki Komunalnej w Kozienicach Sp. z o.o. z siedzibą w Kozienicach, ul. 

Przemysłowa 15. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/371/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

 Zanim kolejny projekt uchwały o nr roboczym 13   

- w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli określającego wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i 

warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy – 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Andrzej Wołos 

przedstawił następujące poprawki Komisji. 

  

W Regulaminie stanowiącym załącznik Nr 1 do projektu uchwały ( § - 11 )  proponuje się, 

aby tabela Dodatek Funkcyjny była w nie zmienionej wersji tj. miesięcznie w złotych: 

SZKOŁY:  

- dyrektor szkoły liczącej do 7 oddziałów                       250-600 ( było 250 -700) 

- dyrektor szkoły liczącej od 8 do 15 oddziałów             300-700 (było 300 - 800) 

- dyrektor szkoły liczącej od 16-25 oddziałów               350-800 (było 350 - 900) 

- dyrektor szkoły liczącej od 26 i więcej oddziałów      500-900 ( było 500-1000) 

 

PRZEDSZKOLA: 

- dyrektor przedszkola do 4 oddziałów            150 – 400 ( było 150 – 500 ) 

- dyrektor przedszkola powyżej 4 oddziałów   200 - 550  ( było 200 – 650) 

 

PLACÓWKI OŚWIATOWO WYCHOWAWCZE: 

 

- dyrektor OPP „ Ogród Jordanowski ”    200-700 ( było 200 – 800 ) 

 

Innych zmian bądź uwag nie zgłoszono. 

  

   Za przyjęciem poprawki głosowało – 17 Radnych 

Głosów przeciwnych – 0, 

Głosów wstrzymujących się – 3.  

 

      Po czym projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej poprawki w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli określającego wysokość stawek i szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki 

wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy 
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Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  przy  

siedmiu głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXX/372/2009 w załączeniu do protokołu. 

   Powyższy Regulamin został uzgodniony z zakładowymi organizacjami nauczycielskich 

związków zawodowych.  

 

- w sprawie środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Kozienice 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 

przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/373/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

 - w sprawie zatwierdzenia do realizacji Projektu systemowego „IMPULS” zgodnie z 

umową ramową nr UDA-POKL.07.01.01-14-138/08/-00 w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013   

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 

przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/374/2009 w załączeniu do protokołu 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na realizację oraz ustanowienie zabezpieczenia 

finansowego na realizację projektu finansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 

przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXX/374/2009 w załączeniu do protokołu 

 

Ad. 5. W punkcie tym Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Włodzimierz Kowalski 

przedstawił  Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2008. 

Sprawozdanie stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

  

Ad. 6. 

  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Dot. doświetlenia chodnika przy ulicy Głowaczowskiej – wykonanie oświetlenia chodnika 

przy ulicy Głowaczowskiej możliwe będzie do wykonania po opracowaniu kompletnego 

projektu technicznego. Z uwagi na znaczną odległość istniejących słupów oświetlenia 

ulicznego nie jest możliwe ich wykorzystanie do wykonania oświetlenia chodnika. 

Opracowanie projektu będzie rozważane po zabezpieczeniu dodatkowych środków 

finansowych w budżecie gminy na 2009 rok. Gmina posiada opracowane projekty 

techniczne na budowę nowego oświetlenia na terenie Gminy na łączną kwotę ok. 500 tys. zł. 

W związku z tym, że chodnik jest często uczęszczany przez mieszkańców w przyszłości 

kwestia ta będzie rozważana. 

 

Dot. terenów leśnych pomiędzy ul. Warszawską a Zdziczów – zgodnie z uchwalonym 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kozienice” 

zatwierdzonym uchwałą Rady Miejskiej z dnia 9.10.2008r. teren ten oznaczony jest 

symbolem ZL-„tereny lasów do zachowania”. Zgodnie z przepisami ustawy o planowaniu 
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 i zagospodarowaniu przestrzennym ustalenia studium są wiążące dla organów gminy przy 

sporządzaniu planów miejscowych. Tak więc ustalenia planu miejscowego muszą być 

zgodne z ustaleniami studium, a tereny leśne wymagają zgody na wyłączenie gruntów z 

produkcji leśnej. W obecnym stanie prawnym nie ma możliwości zmiany przeznaczenia tego 

terenu pod zabudowę mieszkaniową. 

W przyszłości można dokonać zmiany tego Studium, jeśli będzie taki wniosek. 

 

Dot. przekształcenia SP ZOZ „PK” – w chwili obecnej nie zmieniły się formalne wymogi 

Wojewody Mazowieckiego co do określenia zasad przyjmowania świadczeń medycznych po 

likwidacji SP ZOZ „PK”  zgodnie z którymi podmioty wskazane muszą zapewnić dalsze, 

nieprzerwane udzielanie oznaczonych rodzajowo świadczeń likwidowanego Zakładu, bez 

istotnego ograniczenia ich dostępności, warunków i jakości i muszą być zarejestrowane 

 w Mazowieckim Centrum Zdrowia Publicznego.     

Aby wyjść naprzeciw oczekiwaniom zainteresowanych podmiotów Rada Miejska przyjęła 

uchwałę w sprawie zasad oddawania w dzierżawę, najem, użytkowanie, użyczenie majątku 

będącego w dyspozycji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej. 

Dotychczas od zainteresowanych podmiotów nie otrzymaliśmy wspólnego wypracowanego 

stanowiska dotyczącego: 

- zakresu świadczeń zdrowotnych, 

- podziału pomieszczeń w budynkach SP ZOZ „PK”, 

- zabezpieczenia zatrudnienia dotychczasowych pracowników SP ZOZ „PK” 

( co wyraźnie określone jest w uchwale intencyjnej ). 

Biorąc pod uwagę powyższe pochopna likwidacja SP ZOZ „PK” mogłaby niekorzystnie 

wpłynąć na zabezpieczenie świadczeń zdrowotnych dla mieszkańców Gminy Kozienice, co 

jest jednym z podstawowych zadań Samorządu.  

Burmistrz dodał, iż nic nie zostało zaniechane, proces przemian własnościowych, 

administracyjnych przedłuża się. W pierwszej połowie marca br. odbędzie się spotkanie 

Rady Społecznej z udziałem przedstawicieli zainteresowanych stron, na którym te kwestie 

będą omawiane i analizowane.  

 

Dot. załatwiania spraw w jednym miejscu, związanych z zarejestrowaniem firmy w Urzędzie 

Miejskim  w Kozienicach  - w związku ze zmiana ustawy o swobodzie działalności 

gospodarczej z dniem 31 marca 2009r. firmę będzie można zarejestrować w jednym miejscu. 

Gmina będzie miała obowiązek załatwić za składającego firmę formalności związane  

z krajowym rejestrem urzędowym (REGON), zgłoszeniem identyfikacji NIP oraz 

zgłoszeniem płatnika składek do systemu ubezpieczeń społecznych. 

Zgodnie z Rozporządzeniem Rady Ministrów do końca 2009r. wszystkie podmioty będą 

również podporządkowane pod nowe PKD 2007. Nowe zasady i terminy zakładania firm 

powodują wiele dodatkowych zadań dla gminy. Na obecną chwilę wszelka dokumentację 

związaną z wprowadzeniem tzw. „jednego okienka” będzie wykonywała osoba dotychczas 

prowadząca ten dział. Niemniej jednak po dokładnym zapoznaniu się z możliwością 

przepływu dokumentacji nie wyklucza się zwiększenia zatrudnienia. 

 

Dot. opracowania projektu wod-kan w ul. Sosnowej i ul. Kochanowskiego – projekt jest 

 w trakcie opracowania. Planowany termin ukończenia – koniec marca br.        

 

Dot. likwidacji zastoin wody na ul. Kochanowskiego – problem zastoin wód deszczowych 

dotyczy pasa drogi krajowej będącej w zarządzie GDDKiA w Warszawie. Doraźne 

rozwiązania są technicznie i ekonomicznie nie uzasadnione. Ostatecznie problem zastoin 

wody zostanie rozwiązany w ramach planowanej przebudowy drogi krajowej nr 79. 
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Środki są zabezpieczone w budżecie GDDKiA. 

 

Dot. przebudowy zatoki parkingowej  przy Domu Handlowym „ Turysta” – parkingi 

zlokalizowane są przy drodze krajowej nr 48, której zarządcą  jest GDDKiA w Warszawie. 

Gmina wystąpi z oddzielnym  wnioskiem do GDDKiA o rozważenie przebudowy zatoki na 

tym odcinku w celu poprawy bezpieczeństwa uczestników ruchu.       

 

Dot. terminu kolejnego zebrania KO Nr 4 – przerwanie zebrania nastąpiło na skutek 

dużych emocji społecznych w sprawie budowy masztu. Kolejne spotkanie odbędzie się 

w  drugim tygodniu marca  br. około  środy. W spotkaniu weźmie udział przedstawiciel 

firmy „CENTERTEL”,  być może będzie  uczestniczył przedstawiciel Wojewody i Ochrony 

Środowiska  oraz zainteresowani mieszkańcy. 

 

Dot. sposobu umieszczania ogłoszeń, plakatów – na terenie miasta zamontowanych jest 19 

tablic ogłoszeniowych oraz 11 słupów ogłoszeniowych przeznaczonych do umieszczania 

różnych ogłoszeń, informacji, plakatów itp. Umieszczanie ogłoszeń na drzewach jest 

zabronione i wynika to z art. 127 ustawy o ochronie przyrody z 16.04.2004r.( z późn. zm.) 

(kto umyślnie narusza obowiązujące zakazy podlega karze aresztu lub grzywny.) W 

przypadku wieszania ogłoszeń na drzewach wskazana jest reakcja Policji.  

Burmistrz apelował o zgłaszanie takich faktów Policji, prosił mieszkańców o większą 

współpracę z Policją. 

 

Dot. podwyżki cen wody i ciepła -  podwyżka wynika ze wzrostu cen nośnika tj. węgla o 53% 

i energii elektrycznej 13-24% . 

Nie ma w planie finansowania źródeł ciepła, rozważamy kilka wersji m.in. współpracę 

 z Elektrownią „Kozienice”. W najbliższym czasie zostanie przedstawiona koncepcja   

finansowania  modernizacji ciepłownictwa w Kozienicach. 

 

Dot. opracowania projektu wod-kan w ul. Sosnowej i ul. Kochanowskiego – projekt jest 

 w trakcie opracowania. Planowany termin ukończenia – koniec marca br.   

 

Dot. doświetlenia przejść dla pieszych na drogach krajowych oraz przecinki koron drzew – 

w roku ubiegłym  wykonano doświetlenia przejść dla pieszych na drogach krajowych 

poprzez zastosowanie żarówek o znacznie większej mocy. Dotyczy to skrzyżowania ul. 

Legionów i Głowaczowskiej,  ul. Głowaczowskiej i Żeromskiego, ul. Radomskiej 

 i Mickiewicza. Opracowanie odrębnych projektów technicznych, zawierających wykonanie 

badań dotyczących natężenia oświetlenia jak również rozbudowy dodatkowej infrastruktury 

możliwe będzie do rozważenia po zabezpieczeniu dodatkowych środków w budżecie na 

2009r. i jest to  również uzależnione od zgody zarządcy drogi na jej lokalizację. 

 

Jeśli chodzi o przecinkę koron drzew – Burmistrz prosił Wydział Gospodarki Przestrzennej, 

aby tą kwestię dopilnować – podjąć stosowne działania. 

 

Dot. obszarów Natura 2000 na terenie gminy Kozienice  - na terenie gminy Kozienice 

ustanowione są 3 obszary Natura 2000 tj.: 

- obszar o kodzie PLB40004 obejmujące ochroną teren w międzywalu rzeki Wisły – dotyczy 

ochrony ptaków, 

- obszar o kodzie PLB140014 – Ostoja Kozienicak,  

- obszar o kodzie 14003 – puszcza Kozienicka. 

    Każdy z ustanowionych obszarów obejmuje poszczególne elementy środowiska. 
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W 2008 roku nastąpiła zmiana wprowadzona Rozporządzeniem Ministra Środowiska z dnia 

27 października 2008r. zmieniające Rozporządzenie w sprawie obszarów ochrony ptaków 

Natura 2000. 

Zmiany następują sukcesywnie, w granicach istniejącego obszaru  - jest to 

doszczegółowienie poszczególnych gatunków ptaków.        

 

Dot. remontu chodnika przy ulicy Hamernickiej – w 2008 roku Gmina ogłosiła przetarg na 

przebudowę chodników w ciągu ulicy Hamernickiej. W dniu 15.12.2008r. Gmina Kozienice 

zawarła umowę z wykonawcą z terminem wykonania zadania do dnia 15.06.2009r.  

Z uwagi na okres zimowy roboty nie są wykonywane. Zakres projektu obejmuje przebudowę 

chodników po obu stronach na odcinku od ronda Hamernicka – Nowy Świat do ulicy 

Wójcików. Ponadto w ramach przebudowy zostaną wykonane dodatkowe miejsca 

parkingowe w okolicy sklepu „Jagienka” oraz wyznaczone dodatkowe przejścia dla 

pieszych. 

 

Dot. planu wydatków inwestycyjnych KCKRiS na rok 2009 – Radny Pan Mirosław 

Markiewicz otrzymał na piśmie podczas przerwy w obradach informacje w tej kwestii. 

 

Dot. dojazdu do garaży obok „Górki Starzyka”- o możliwości wykorzystania terenu na 

dojazd do garaży  poinformowała Pani Teresa Starzyńska – Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Przestrzennej. Sprawa ta wymaga głębszej analizy i projektu.  

W związku z powyższym Burmistrz prosił Dyrektora o sporządzenie takiej analizy i 

poinformowanie Radnego. 

 

 Dot. sprawy związanej z  gruntem  na ul. Wiślanej – są dwie  możliwości tj. 

dzierżawa lub bycie właścicielem. Są wady i zalety zarówno w jednym jak i drugim 

przypadku. Stadnina planuje w przyszłości sprzedać ten teren. Temat zakupu musimy 

dobrze przedyskutować, jest to dobry teren, może być też przeznaczony pod budownictwo 

mieszkaniowe. W chwili obecnej na zakupy nie mamy pieniędzy, budżet jest bardzo trudny.   

 

Dot. wykonanie miejsc parkingowych dla rowerów – na dzień dzisiejszy parkowanie 

rowerów odbywa się przy pomocy „stojaków” na rowery zlokalizowanych bezpośrednio przy 

sklepach, instytucjach. Z obowiązujących przepisów prawa nie wynika obowiązek 

wyznaczania i urządzania takich miejsc. Ponadto Gmina nie prowadzi ewidencji rowerów, 

które pozwoliłyby określić zapotrzebowanie na tego typu miejsca. Niemniej jednak zostanie 

rozważona możliwość zakupu i zainstalowania na obszarze miasta stojaków na rowery 

umożliwiających ich pozostawienie. Burmistrz proponował Dyrektorowi Wydziału aby 

zakupić ładne, nowoczesne stojaki, które będą użyteczne dla mieszkańców.       

 

Ad. 7. 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  przypomniał Radnym 

 o składaniu oświadczeń majątkowych za rok 2008 w terminie do końca kwietnia br. 

 

Radny Pan Kuźnar Stanisław nawiązał do przyszłości miasta i gminy, chodzi o zamierzenia 

dalszych inwestorów telefonii komórkowych. 

Prosił o pomoc w tej kwestii, mając na uwadze szkodliwe promieniowanie 

elektromagnetyczne, jak również o dalsze wspieranie inicjatywy mieszkańców. 
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Radny Pan Andrzej Gogacz powrócił do kwestii cen ciepła – na przestrzeni jednego roku 

mamy dwie podwyżki. Zainteresowany był, czy Burmistrz przewiduje osłonę dla 

mieszkańców w tej sprawie. 

 

W odpowiedzi na powyższe Burmistrz Gminy wyjaśnił iż podwyżki ciepła spowodowane są 

zmianą cen węgla, a Gmina nie ma wpływu na ustalenie cen rynkowych węgla. 

W perspektywie kilku lat, aby zmniejszyć opłaty za ciepło należy wykonać modernizację 

ciepłownictwa w Kozienicach, ocieplenie budynków , ale to wszystko zależeć będzie od  

warunku ekonomicznego. 

    

 Ad.8. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

dokonał zamknięcia o godz. 14.15  XXX  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ w KOZIENICACH. 

 

 

 

 

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

Elżbieta Kołodziejczyk 

        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 

 

 

 

 

 

 

 


